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Datum: 2021-09-14
Plats: Telefonkonferens
Närvarande: 
Ordförande – Lena Kaulanen (LK)
Grenansvarig Precision – Ulf Tingnert (UT)
Förbundsdomare - Zeljko Tanaskovic (ZT)
Elitansvarig – Gunlög Edgren (GE)

Ej närvarande:
Materialansvarig – Percy Kristersson (PK)
Finns inga grenansvariga för CF, FF, FS/VFS, WS 
IPC – Elisabeth Mikaelsson (EM)
Grenansvarig CP, Speed – Sara Guchi (SG)
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Landslag Outdoor 2022

Diskussion och fastställande gällande vilka som klarat prestationskraven (efter SM 2021) för att ingå i 
landslaget 2022. De som klarat kraven kommer att få email med fråga om de vill ingå i landslaget 
2022, de behöver då skriva under ett landslagskontrakt för 2022.

Kvalificeringstävlingar 2021
6th DIPC (i Dubai) utses som en kvalificeringstävling för landslag 2022. På denna tävling har man 
chansen att kvala in till nästa års landslag.

Budget 2021
Kostnader för VM i Ryssland har räknats ut och lagts in i TKs budget.
Alla landslag har 3000 kr/person i tävlingsbidrag. LK mailar alla landslag och ber landslagen skicka in 
kvitton och reseräkning.

Tävlingsfonden 2022
Anmälningar har börjat komma in. LK bekräftar anmälan till de sökande. Alla ansökningar läggs upp i 
dropboxen så att alla i TK kan ta del av dem. Har man frågor om ansökningarna, te x man önskar mer 
information från den som ansökt, så mailar man LK som kontaktar den som ansökt för mer 
information.

Övrigt
TK möten –
Kommer i fortsättningen att ske via Google Meet. ZT kommer att vara behjälplig med inbjudan till 
TKs möten.



Rekordförsök helgen v 37 –
Rekordförsök ska sättas i Gryttjom, Cornelia Franzén har skickat in underlag för rekordförsöket. 
Förslag som officiell observatör för rekordförsöket är Stefan Burström, SF.

SM Indoor 2021 –
LK berättar att det är få anmälda, endast 6 lag. Sista anmälningsdag är 24 september. 

Möten med SFF och Sveriges vindtunnlar –
LK försöker få till ett möte med SFF och Sveriges vindtunnlar för att diskutera SM Indoor tävlingar. 
From 2022 kommer TK inte att agera som tävlingsorganisatör för SM Indoor tävlingar.

TK live möte i november på ordförandekonferensen – 
LK ställer fråga till SFF kansli om det kommer att bli ett livemöte i november. TK tar ställning till ett 
livemöte efter svar från SFF kansli.

Lena Kaulanen,
Ordförande TK


